Revelation- The Kingdom Yet to Come
默示錄 --- 將臨的國度

Session 10- Revelation 21-22: A New Heaven and a New Earth
第十部分 – 默示錄21-22 : 新天新地

Questions:
題目 :

The New Heaven and New Earth (Revelation 21:1-8)
新天新地 ( 默示錄 21 :1-8 )
1. In Revelation 21, we witness a new heaven and a new earth and a pronouncement of the various ends awaiting the friends and foes of God. Read Catechism No. 326. What does the idiom "heaven and earth" symbolize for us?
在默21，我們見證一個新天新地和宣告上主和他的敵人的一項判詞。請閱教理#326。天和地象徵什麼？
2. According to Revelation 21:1-4, what realities of this present age will pass away with the entrance of God's kingdom?
據默21:1-4，我們在這世界所認識和理解的事物，當進入天國的時候會有所流失？
3. a. What is the heritage of those who thirst and of those who conquer?
那些口渴的和勝利者得到什麼產業？

b. What characteristics mark those who inherit the "second death" (which is a symbol of the eternal separation from God; see Catechism No. 1014)?

那些承受第二次死亡的人有什麼特徵 (這是一個將與上主永遠分開的記號；請翻閱教理#1014 )？
c. Why do you think cowardice is the first characteristic listed? (See Revelation 12:11 and Luke 12:4-12 for help with this question.)
你認為為什麼怯懦被列為第一個特點？ ( 見默12:11和路12:4-12作參考 )
The New Jerusalem (Revelation 21:9-22:5)
新耶路撒冷 ( 默21:9—22:5 )
4. Jerusalem had always been seen as a figure of the people of Israel, God's people. In Revelation 21 a "new Jerusalem" descends from heaven from God. How is this city (and therefore the new people of God) described? Consult your key to understand some of the symbolism.
耶路撒冷一直是天主選民的形像。在默21說的‟ 新耶路撒冷＂是從天上，由天主那裏降下來的。這個城市是怎樣的被描述？ ( 屬於上主新的選民 ) 請查閱指引以理解其中一些象徵性的說法。
5. Throughout Revelation we have seen many temple furnishings (like the ark and the altar) and the heavenly Temple itself. In God's new heaven, a temple cannot be found (21:22). What new reality has replaced the image and symbol of a temple?

縱觀默示錄，我們已見過許多聖殿的設施 ( 如約櫃和祭壇 ) 和天上聖殿，在上主的新天堂，找不到一座聖殿。 ( 21:22 ) 有什麼可以代替聖殿的標記和形像？
6. What are the requirements for citizenship in the Holy City? (See Revelation 21:6-7, 21:27).
想做聖城的市民需要什麼條件？
7. Think about it: chapter 22 describes a river of life flowing from the throne of God, and trees of life flourishing on either side on its banks (vss.1-2). Where have you seen this image before?
試想，默22描述一條生命之水的河流，從天主的寶座旁湧出來，與那 興茂和茂盛的生命樹在河的兩岸相輝映 ( 第1-2節 )。你在那裏曾經見過這景像？

Conclusion (Revelation 22:6-21) 
結論 ( 默22:6-21 )
8. The angel's final words to John include a number of titles for Jesus.
那天使給若望最後的說話包括耶穌許多的稱號。
a. Read verses 12-16. What are they? 
請閱第12-16節。它們說什麼？
b. Of all the names, titles and descriptions of Christ you have read in Revelation, what has been the one most meaningful to you and why?
默示錄提及有關基督的所有名字，稱號，那一個對你最有意義呢？為什麼？
9. These closing chapters give us a variety of powerful images of the heavenly kingdom. 1he saints often meditated on heaven and looked forward with great anticipation to their future union with God. What additional things does the Catechism teach us about the reality of heaven? (See Nos. 1023-1029).
本書末篇給我們展示天國種種的預像。聖人們往往默想天堂並對天堂抱着很大的期望，就是將來與主相聚。教理有什麼附加的東西教導我們天堂的真實情況？ ( 見教理#1023-1029 )
D. Application
應用
questions: 
題目 :

• What is the most important thing I learned from this study?
我從這次的研習中，學到些什麼重要的東西？

• What specific changes can I make in my life as a result of this study in order to better prepare myself to meet Christ?
經過這次的學習，在我生命中，我可以作出什麼改變去準備與基督相遇？

• How can active and prayerful participation in the Mass (daily if possible) help to deepen my appreciation of the Book of Revelation, the final vision in Revelation 21-22, and my bodily resurrection in Christ? (See Catechism Nos. 556, 1000, 1090, 2837). 
我們以活潑和虔誠的態度參與彌撒 ( 最好能參與每日的彌撒 )是怎樣幫助了我加深對默示錄全卷，最後的預像 (  默21-22 ) 和主內肉體的復活的認識和喜悅？ ( 見教理#556，1000，1090，2837 )。

